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Van de redactie
In dit vierde nummer van jaargang 33 eerst nog de beste wensen voor
het Nieuwe jaar van de redactie en de bezorgers. In dit nummer kunt
u kennis maken met Joost Froelink, onze nieuwe penningmeester. Het
bestuur van Craneveer doet verslag van de extra ledenvergadering
over de contributieverhoging. De wijkraad geeft verslag van de het
werkbezoek dat Burgemeester Krikke en haar Wethouders op 22
november j.l. aan onze wijk brachten.Allicht zijn er ook ontwikkelingen
op het bouwfront; plannen voor de sloop van de Verrijzeniskerk en de
bebouwing die er daarna komt. Daarbij hoort ook de prangende vraag:
'Wat moet er gebeuren met ons carillon.Voorts zijn de voorbereidin-
gen voor de miljonairsappartementen die gebouwd worden op de
hoek van de Cattepoelseweg en de Bernard Zweerslaan gevorderd.
Maar last but not least: Er is opeens weer belangrijk nieuws over de
Goudstaven op Alteveer. Een zelere meneer V. wiens naam bij de redac-
tie bekend is heeft naar aanleiding van informatie op de Craneveer-
website uit eigen beweging contact opgenomen met ons blad en geeft
ons een schat aan nieuwe informatie. Lees en geniet.!
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De redactie heeft al twee maal eerder op deze plek een oproep
geplaatst voor ondersteuning bij het blad.
Daar is tot nu toe helaas nog geen reactie op gekomen. Dat moet
anders, want de tijd dringt.Van de vijf mensen die er nu nog zijn heeft
Ton Jansen te kennen gegeven dat hij binnenkort de redactie gaat ver-
laten wegens drukke  werkzaamheden elders. Dan zijn er dus nog vier.
Er moeten echt mensen bij.

De redactie

Alweer een jaar voorbij en wat voor één. 2005 was vooral een jaar
met veel ellende in de wereld maar natuurlijk ook met mooie momen-
ten. U heeft het allemaal kunnen zien in de jaaroverzichten op televisie
in de laatste week van 2005. Maar weet u nog wat er in onze wijk alle-
maal is gebeurd? Van het bestuur even een korte terugblik op 2005 en
een korte schets wat u onder andere van ons in 2006 kunt verwach-
ten.We beperken ons daarbij niet alleen tot de activiteiten van onze
vereniging omdat wij niet de enige zijn die actief zijn in deze wijk.

Wat bracht 2005 voor onze wijk?
Het paaseieren zoeken in maart, de straatspeeldag in juni, de spoken-
speurtocht in oktober en Sint Maarten in november waren wederom
een groot succes. Het toenemende aantal deelnemende kinderen is het
bewijs dat de wijk aan het verjongen is!
Het straatvolleybaltoernooi in september kwam door het tegenvallend
aantal deelnemers moeizaam tot stand maar werd wel een succes. Het
weer speelde parten maar we hebben het geluk dat we altijd een uit-
wijkmogelijkheid hebben in de zalen aan de Viottastraat. Ook ging jam-
mer genoeg bij gebrek aan belangstelling de wijnproefmiddag niet door.
Het feest op Koninginnedag en het buurtfeest in juni.Weliswaar geen
activiteiten vanuit de vereniging georganiseerd, maar wel een voor-
beeld van steeds terugkerende initiatieven en successen in de wijk, met
een hele hoge opkomst.
De jeu-de-boule baan aan de Beethovenlaan, een initiatief van enkele
wijkbewoners, is een feit geworden. Hij ligt er mooi bij en wordt in de
zomer regelmatig bespeeld.Wellicht in 2006 een competitie?

De successen van de wijkraad; het Transferium gaat definitief niet door,
de raad is thans een gesprekspartner bij de ontwikkeling van de

Van het bestuur
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Verrijzeniskerk en het veelvuldig overleg in het verleden heeft geleid
tot de totstandkoming van een parkeergarage bij Rijnstate.
Maar ook decepties: het project aan de B. Zweerslaan gaat door en de
nieuwbouw van een flat aan de Kluizeweg kan doorgaan.

En dan was daar de voorgestelde verhoging van de contributies. Het is
lang geleden dat er zoveel leden verschenen tijdens de jaarlijkse leden-
vergadering. Het bestuur wilde de contributies van de activiteiten per
direct kostendekkend maken om nieuw beleid te kunnen voeren. Er
waren echter 2 ledenvergaderingen voor nodig om de contributiever-
hoging goedgekeurd te krijgen.
De uitkomst is dat de verhoging conform het voorstel van het bestuur
wordt doorgevoerd, met uitzondering van de contributie voor volley-
bal en badminton. Deze contributie voor het seizoen 2005-2006
bestaat uit 4 maanden oude contributie en 6 maanden nieuwe contri-
butie. De contributie voor het seizoen 2006-2007 is vervolgens volle-
dig kostendekkend voor alle activiteiten. In mei 2006 zullen de contri-
buties worden bijgewerkt en voorgelegd. Zodoende krijgen leden op
tijd inzicht in de contributies en weten zij waar zij het komend seizoen
aan toe zijn.
In 2005 hebben 3 leden afscheid genomen van het bestuur;Vera van de
Waarsenburg, Henk Wagenaar en Monique Steenkamer. Henk werd op
voordracht van het bestuur en met luid applaus van de leden benoemd
tot erelid.

Wat brengt 2006?
Een vernieuwd bestuur
De verjonging in de wijk is ook in het vernieuwde bestuur terug te
zien. Maurice Lankheet heeft het penningmeesterschap na 1 jaar ver-
ruild voor de voorzittershamer. Er is een nieuwe penningmeester in de
persoon van Joost Froeling  en Annemarie van de Flier heeft zich als
nieuw lid aangemeld.
Het bestuur bestaat verder uit Jop Burlage, Marjan van Roon, Hermien
van der Burgt en Cleo van der Stap.
Met dit bestuur willen we dit jaar nieuw beleid gaan vormgeven, waar-
bij wij ons willen richten op jeugdactiviteiten en culturele activiteiten.
De kerntaak van het bestuur zal zijn om, naast de huidige activiteiten,
nieuwe initiatieven en spontane initiatieven van wijkbewoners te
ondersteunen met geld, middelen, communicatie en eventueel man-
kracht.Want de financiële donaties van wijkbewoners (vijfjes en tien-
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tjesleden) en de gemeente (wijkgelden) zijn juist bedoeld om het socia-
le contact onder bewoners in stand te houden en uit te breiden.

Informatiekasten
Op het Beethovenpleintje wordt in januari een informatiekast
geplaatst. Het doel is om actuele ontwikkelingen in de wijk kenbaar te
maken. De huidige internetsite en wijkkrant bieden niet de mogelijk-
heid om snel en adequaat ontwikkelingen aan wijkbewoners te melden.
Op termijn zal ook een kast op het Oremusplein geplaatst worden. De
kast is een voorbeeld van de samenwerking tussen wijkraad en vereni-
ging. Overigens zullen de kasten voor een groot deel via sponsering
worden gefinancierd. In een volgend nummer zal meer aandacht wor-
den besteed aan de mogelijkheden van deze kasten.

Feesten? 
Uiteraard; het Oranjecomité is alweer druk doende voor
Koninginnedag op 29 april 2006! Ook de bekende kinderfestiviteiten
kunnen verwacht worden.We zijn daarbij nog op zoek naar vrijwilli-
gers die ons bij een of meerdere activiteiten willen helpen. Dit jaar
geen buurtfeest, die staat gepland voor 2007.

Wijkraad
De wijkraad blijft de ontwikkelingen in onze wijk kritisch volgen.
Onderwerpen in 2006: werkgroep Verrijzeniskerk, werkgroep nieuw-
bouw locatie noodwoningen (Portaal), werkgroep nieuwbouw
Kluizeweg (ING Real Estate en Delta Ontwikkelingsgroep), verkeer,
buurtpreventie, groenhandhaving en nog veel, veel meer.

Recreatieruimte
Er ligt al een nieuwe vloer maar de ruimte zal een verdere opknap-
beurt krijgen. Doel is om de ruimte gezelliger te maken en onderzocht
zal worden of de ruimte voor meerdere doeleinden geschikt is.

Verdergaande individualisering? 
We merken al lange tijd bij enkele activiteiten, bij redactie en wijkraad
een terugloop in mankracht! Pak enkele wijkkrantjes uit het verleden
en in elk krantje staat wel een oproep om versterking.Thans is de
nood hoog bij wijkraad en redactie. Komt dat omdat men er geen
belangstelling of tijd voor heeft? Of is het probleem niet bekend? Bij de
werkgroep Verrijzeniskerk zien we wel een groot aantal leden!
Voor de redactie zijn we op zoek naar schrijvend talent.Voor de wijk-
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raad zijn we naarstig op zoek naar bestuursleden maar ook naar des-
kundigen en (juridisch) adviseurs op het gebied van verkeer, veiligheid,
ruimtelijke ordening en groenhandhaving. Uw inzet en betrokkenheid
hoeft niet per definitie structureel te zijn. Een 'pool' van mankracht
waaruit wij kunnen putten en een beroep op kunnen zou ons al hel-
pen.
Dus wilt u dat dit krantje leesbaar blijft en nieuwe columns krijgt, onze
wijk groen en transparant blijft, of u hebt ideeën met betrekking tot
nieuwe initiatieven; meld u dan aan! Achter in dit krantje vindt u onze
telefoonnummers.

U ziet, ook 2006 beloofd weer een druk jaar te worden.Wij hebben
uw steun daar hard bij nodig.Wij doelen daarbij uitdrukkelijk op hand-
jes en niet op financiele middelen!
We hopen u te mogen begroeten bij een van de vele activiteiten in
onze wijk! Geniet ervan, want daarom doen wij het!
Rest ons u een gezond, wijs en succesvol 2006 toe te wensen!

Het Bestuur
(advertenties)
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Van Alle Tijden
De redactie van Craneveer blikt terug op 33 jaar Craneveer,
door het opnieuw plaatsen van kopij uit ‘de oude doos’:Wat
werd er in de beginjaren van Craneveer in het blad geschre-
ven, wat hield de wijk destijds bezig? Stukjes ‘van alle tijden’
omdat ze een kijkje in onze wijk van 30 jaar geleden geven,
misschien nog zelfs nieuwswaarde hebben of gewoon omdat
ze leuk geschreven zijn.
Onderstaande ‘ingezonden brief ’ verscheen in jaargang 2, nummer 6, mei
1975. Het betreft een brief van de IVN aangaande de parkeerperikelen van
Burgers Zoo (‘Safaripark’). Met recht ‘van alle tijden’! 
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Verslag ledenvergadering 
Verslag van de extra ledenvergadering van 12 dec. j.l..

Tussen de Sint en de Kerstman hield Craneveer een extra ledenverga-
dering over de verhoging van de contributies. Ruim twintig leden had-
den de tijd gevonden om mee te praten. Onder hen veel volleybalspe-
lers, die meteen aan het begin te kennen gaven dat ze het graag kort
wilden houden om aansluitend de zaal in te gaan om hun ballen te
meppen.Van de badmintonspelers die de vorige keer zo massaal pro-
testeerden tegen hun contributieverhoging was nu slechts een enkeling
aanwezig.

De voorzitter zei te betreuren dat geen van de leden gebruik had
gemaakt van de mogelijkheid om tijdens het recente bezoek van B&W
aan de wijk eens rechtstreeks klachten te uiten over de forse gemeen-
telijke huurverhogingen van de zalen en het daarmee wel erg contra-
sterende peil van onderhoud.

Voorzitter en penningmeester hadden uitstekend huiswerk verricht. Zij
hadden twee plannen uitgewerkt die beide leidden tot een minder
hoge contributie. In het eerste plan was dit vooral gerealiseerd door
de zalen minder lang te huren en de activiteiten in de gymzalen tijdens
de schoolvakanties niet door te laten gaan. Het tweede plan was een
aanvulling op het eerste en in zoverre gunstiger dat de verhoging in
bepaalde gevallen in twee termijnen zou worden ingevoerd. De voor-
zitter legde beide plannen tegelijk op tafel en bracht eerst plan 1 in
stemming. Het was dan ook bijna vanzelfsprekend dat plan 1 werd
afgestemd, waarna plan 2 zonder morren werd aangenomen.
Alleen twee dames van een badmintongroep waren het er niet zo mee
eens. Ze vonden dat de vereniging de badmintonspelers blijvend moest
subsidiëren met contributiegelden van andere sporters, omdat badmin-
tonners nu eenmaal de pech hadden dat ze in hun sport met niet
meer dan acht personen tegelijk in een zaal konden en daardoor duur-
der uit waren dan bijvoorbeeld volleyballers en aerobic-leden. De
andere leden waren het daar echter niet me eens. Het principe blijft
dat idee activiteit in principe kostendekkend moet zijn.



pagina 12

Vele lezers zullen zich nog herinneren
dat in onze jaargang 2003-2004 een
brief gepubliceerd is, ondertekend
met de naam P. Bakker. In deze brief
ontvouwde de schrijver een ongelofe-
lijk verhaal, waarin hij beschreef dat
hij hier als jonge man een zevental
goudstaven begraven had die afkom-
stig waren van een op de eerste oor-
logsdag op de Nieuwewaterweg
gezonken schip. Naspeuringen over
de schrijver van dit verhaal leverden
tot nu toe geen enkel resultaat op.
Ook niet, nadat dagblad de
Gelderlander er een artikel over
publiceerde en journalist Venhuizen
naar hem op jacht ging. Een foto in
de Gelderlander van een aantal wijk-
grappenmakers die deden alsof ze de
schat hadden opgegraven sloot eind
2004 de zaak af.

Nu, ruim een jaar later is er echter
opeens nieuwe informatie die de
zaak nieuw leven in blaast. Min of
meer bij toeval stuitte een inwoner
van Sliedrecht op een deel van het
Bakkerverhaal, dat op de website van
Craneveer staat. Deze
Sliedrechtenaar bleek zich vanuit
eigen interesse terdege verdiept te
hebben in de historische feiten van
het verhaal van de verdwenen goud-
staven. Hij nam contact op met de
redactie en verzocht ons de volledige
brief van Bakker te mogen ontvan-
gen. De redactie voldeed aan zijn ver-
zoek en als reactie ontvingen we van

hem een uitvoerige analyse van de
Bakkerbrief. Om u niets te onthouden
van zijn lezenswaardige commentaar
publiceren we zijn antwoord integraal
in twee of drie afleveringen. Naam en
adres van deze schrijver zijn bij de
redactie bekend. We zullen deze
informatie echter in verband met de
primeur van deze informatie pas aan
het eind van onze afleveringen open-
baar maken.

Hieronder volgt het eerste deel.(red)

Op zoek naar verhalen over een
aantal (in of na de oorlog) verdwe-
nen goudstaven van de
Nederlandsche Bank kwam ik op
internet terecht op de pagina van
uw wijk. Daar las ik het verhaal van
de heer Bakker, die aan de redactie
heeft verteld dat hij in de Tweede
Wereldoorlog ergens in uw buurt
zeven goudstaven heeft begraven.
Het verhaal sluit prachtig bij waar
ik me in mijn vrije tijd o.a. mee
bezig houdt.

Maar laat ik me eerst aan uw voor-
stellen. Mijn naam is Gerrit Venis
(26-05-1950) en ik woon in
Sliedrecht. Sliedrecht is bekend als
de bakermat van veel nationaal en
internationaal bekende bagger-
maatschappijen. Zelf kom ik niet
uit die wereld. Ooit was ik direc-
teur van een basisschool maar na 8
jaar wethouder te zijn geweest in
mijn dorp ben ik aan de slag gegaan

En nog eens goud...
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als sectorhoofd grondgebied.

Een moordspel
Begin dit jaar deed de theater-
groep waar ik lid van ben (Inter
Nos) mee aan een moordspel,
waarin acteurs een moord
naspeelden en het de taak van de
bezoekers was deze moord op te
lossen
Napratend bij een borrel in een
naburig café ontstond het idee iets
dergelijks ook zelf te ontwikkelen.
Na enig denkwerk kwamen we uit
op een spel in het "Nationaal
Baggermuseum" in onze woon-
plaats Sliedrecht. Daarbij besloten
we "iets" te gaan doen met het
goudstavenverhaal. Een gebeurte-
nis die ons dorp kort na W.O.II
enige tijd in haar greep hield. .
We hebben over dit idee contact
opgenomen met het museum. De
conservator en het bestuur kun-
nen zich vinden in de opzet.
Daarbij wordt wel de kanttekening
gemaakt dat de baggeraars natuur-
lijk niet als criminelen mogen wor-
den afgeschilderd en dat ook de
echte betrokkenen niet in het spel
mogen voor komen.

Baren goud in de Nieuwe
Waterweg.
In het najaar van 1938 nam de oor-
logsdreiging in Europa meer en
meer toe, zodat de directie van De
Nederlandsche Bank besloot de
goudreserves o.a. in Engeland in
veiligheid te brengen.

De regering en de directie van de
bank kwamen overeen dat de bank
tijdig zou worden gewaarschuwd
als de toestand bijzonder dreigend
werd.

Er werden voorbereidingen getrof-
fen maar de Duitse overval was
toch nog zo onverwacht dat voor
10 mei geen goud naar Engeland
was gebracht. Pas toen de minister
van Buitenlandse Zaken (in de
ochtend van 10 mei) in Londen
arriveerde werd van daaruit
opdracht gegeven het goud direct
te verschepen. Dat verschepen
gebeurde vanuit het hoofdkantoor
van de bank in Amsterdam (daar
stond het al ingepakt klaar) en van-
uit de Bijbank van De
Nederlandsche Bank aan de
Boompjes (hoek Rederijstraat) in
Rotterdam.

Verscheping uit Rotterdam was
niet zo eenvoudig, want het
gebouw lag vanaf het eerste uur
van de inval door de Duitsers in de
fontlinie. De Bijbank bevond zich
nog geen 500 meter af van de
Willemsbrug, die de inzet was van
een hevige strijd.
In de middag en avond van de 10e
mei werd een deel (nauwelijks 10%
van de totale) goudvoorraad uit de
Bijbank in kisten verpakt. Met
behulp van vier gevorderde vracht-
wagens werd onder dekking van
de duisternis het goud vervoerd
naar de Lekhaven.
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Daar werden de kisten (192 stuks
met in totaal 937 baren goud) tus-
sen drie en vijf uur 's ochtends
(zaterdag 11 mei 1940) aan boord
gebracht van de stoomloodsboot
no. 19. Dit schip was in september
1939 door de Koninklijke Marine
gevorderd van het Loodwezen in
Hoek van Holland en ingezet als
bewakingsvaartuig (B.V.) 19A.

Om te voorkomen dat zeeschepen
de Rotterdamse haven zouden
verlaten hadden de Duitsers in de
avond van de 10e mei een aantal
magnetische mijnen in de Nieuwe
Waterweg afgeworpen.
De stoomloodsboot werd hiervan
kort na het vertrek uit de
Lekhaven het eerste slachtoffer.
Het schip liep op 11 mei om 5.30
uur ter hoogte van Vlaardingen op
een mijn, brak doormidden en
zonk vrijwel meteen. Het wrak lag
nagenoeg in het midden van rivier.
De kisten met de goudbaren wer-
den grotendeels versplinterd en de
inhoud kwam op de boden van de
Nieuwe Waterweg terecht.

Bij de capitulatie werd onder
andere bepaald dat scheepswrak-
ken, die hinder voor de scheep-
vaart konden opleveren, zo spoe-
dig mogelijk moesten worden
geruimd. Op 31 mei kreeg W.A.
van den Tak's Bergingsbedrijf
opdracht schip en lading te bergen.
Met het bergen van de lading werd
al op 1 juni door de duikers

Sperling en Puls begonnen. Bij het
onderzoek door de berger bleek
dat de loodsboot in tweeën was
gebroken. Het voorschip werd op
13 juni en het achterschip op 17
juni gelicht. Bij de acties van de
duikers, het lichten van de
scheepsdelen en de sloop daarvan
kwamen 776 baren goud boven
water. Er waren er op dat moment
nog 161 zoek.

Mede op grond van het verslepen
van de wrakstukken kwam men
tot de conclusie dat duiken verder
weinig zin had en werd voorge-
steld over te gaan tot baggeren.
Nadat het besluit om de rest van
de baren te baggeren was geno-
men werd aan het baggerbedrijf
van Adriaan Volker's Mij. N.V. te
Sliedrecht offerte gevraagd.
Volker begon op 24 september te
baggeren. In een week tijd werden
40 baren opgebaggerd (121 nog
zoek). De berging stond onder
permanent toezicht van de
Rivierbrigade van de
Rijksveldwacht te Vlaardingen. Van
alles vondsten is proces-verbaal
opgemaakt. Het verzamelde goud
(816 baren) werd door de
Duitsers in beslag genomen en in
april 1941 naar Berlijn verzonden.
De beslagname was aanleiding om
de baggerwerkzaamheden op te
schorten

Na de bevrijding is de zaak van de
vermiste goudbaren min of meer
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in het vergeetboek geraakt. Het
duurde althans tot juli 1946 voor-
dat er - bij toeval - weer aandacht
aan werd besteed. Eind juni van dat
jaar werd bij het baggeren in de
buurt van het voormalige
Kruiteiland een baar goud boven
gehaald. De baggerwerkzaamhe-
den werd uitgevoerd in het kader
van het havenherstel. Tussen 27
juni en 6 juli werden 10 baren
opgebaggerd (111 nog zoek).
Deze toevalstreffers waren aanlei-
ding voor de Nederlandsche Bank
om gericht te laten zoeken naar de
ontbrekende staven. De bank sloot
een overeenkomst met de aanne-
merscombinatie Volker / Den
Breejen van den Bout. De werk-
zaamheden beginnen begin april
1947.
Al binnen een maand worden in de
emmers van baggermolen
"Schelde" en zandzuiger Sliedrecht
IX 100 baren gevonden. Daarna
droogt de stroom op en wordt
alleen eind mei nog een baar
gevonden. Er zijn dan dus nog 10
baren zoek. De baggerwerkzaam-
heden worden op 9 juni beëindigd.
De controle tijdens de bagger-
werkzaamheden in 1946-1947 was
aanmerkelijk minder dan in 1940-
1941.Van politietoezicht was in de
latere periode nauwelijks sprake.
Het is dan ook niet verwonderlijk
dat enkele baren zijn verduisterd
en ten eigen bate zijn verkocht.
Dat gaat in ieder geval op voor

vier baren goud. Bij het beëindigen
van het baggerwerk in 1947 waren
nog 10 baren zoek.

De zaak van drie van de gestolen
baren kwam aan het rollen toen
een accountant de belastingaangif-
te van een van de helers (hij had
een baar goud gekocht) behandel-
de. Hij wist de heler tot aangifte te
bewegen en de daarop volgende
arrestatie leidde tot de aanhouding
van enkele baggeraars. Bij de ver-
horen kwam aan het licht dat nog
twee baren waren verduisterd. Eén
baar kon worden opgespoord. De
tweede bleek in België te zijn ver-
kocht en de opbrengst was geïn-
vesteerd in een fabrieksbedrijf en
een schip.Van een vierde goudstaaf
bleek de diefstal een jaar later.

Van het op 11 mei 1940 uit
Rotterdam verscheepte goud
moeten 6 baren als definitief ver-
mist worden beschouwd. Ze kun-
nen nog op de bodem van de
Nieuwe Waterweg liggen, mis-
schien zijn ook die ontvreemd of
opgebaggerd en met de baggerspe-
cie gebruikt voor het ophogen van
de Spaanse Polder (een industrie-
terrein tussen Overschie en
Schiedam).

Dit verhaal vormt dus de aanlei-
ding voor ons speurspel...

Het vervolg van de brief van de heer
Venis wordt geplaatst in het volgende
nummer (red).
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Monument ....?
Wist u dat ook onze wijk(en) Alteveer & Cranevelt een monument
heeft? Ook de wijken Alteveer & Cranevelt hebben een monument en
wel een overdekte tribune. Deze overdekte tribune staat op het sport-
park Cranevelt bij voetbalvereniging V.D.Z. en heet de "Geert Egging
Tribune", vernoemd naar een( inmiddels overleden) vrijwilliger en lid
van deze vereniging.

Deze op één na oudste overdekte tribune van Nederland werd in
1923 gebouwd, omdat Arnhem behalve Monnikenhuize -destijds thuis-
basis van Vitesse- nog een representatieve accommodatie nodig had
voor grote sportevenementen. De tribune werd destijds ontworpen
door Hendrik
Willem Schepers,
bestuurslid van de
toenmalige bespe-
ler van Sportpark
Cranevelt, v.v.
Eendracht. Sinds
1965 bespeelt
V.D.Z. het veld,
maar de klassieke
tribune is in ere
gehouden en vorig
jaar nog grondig
gerenoveerd.

Mogelijke verkeersoverlast door snoeien op Schelmseweg
Van de gemeente is de mededeling gekomen dat er vanaf 23 januari
gedurende ca. 1 maand op de Schelmseweg het reguliere snoeien van
de bomen zal plaats vinden. Dit betreft de Schelmseweg tussen
Apeldoornseweg en Amsterdamseweg. De snoeiactiviteiten worden in
7 delen uitgevoerd. Per deel zullen bewoners bericht krijgen als er
kans is op overlast. Er worden de nodige maatregelen genomen om
overlast in de wijk te voorkomen Voor informatie tijdens het snoeien
wordt voorts verwezen naar de website www.craneveer.nl
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Wina's wijkgevoel
Dierenliefde
Het was ongeveer twee weken voor de kerstdagen. Ik stak het
Beethovenpleintje over van de drogist naar de slager. Halverwege
viel mijn oog op een vel papier dat aan de stam van de boom was
geprikt. Het toonde een geprinte foto van een zeer smakelijk uit-
ziend konijn met daaronder de tekst van een ongeruste familie die
langs deze weg wereldkundig maakte dat hun geliefde Grijsoortje
was verdwenen.Van de naam ben ik trouwens niet meer zeker. Het
kan evengoed een van die  honderden andere kinderlijke namen zijn
geweest die liefde uitdrukken die stedelingen voor hun knaagdier
koesteren.
Ik zag het voor me. De kinderen pakken brokjes en hooi uit de bus
in de schuur . Ze begroeten het zwijgzame beestje en dan … oh
schrik! De knusse veiligheid van zijn met vers stro beklede hokje ligt
er verlaten bij. Doelloos hangt het goed gevulde waterflesje in de
beugeltjes. Zinloos steekt het verchroomde tuitje door het gaas.
Ontzield staat daar het voerbakje. Ultiem leed! De kinderen
schreeuwen het uit. Moeder komt aangesneld, kijkt nog even goed
om zich heen, terwijl ze hoopt op klein wondertje en barst dan
evenals de kinderen in luide tranen uit.Want zo hoort het tegen-
woordig. De emoties zijn fel en de wereld is wreed.
Hoe anders was de beheerste kalmte en de positieve stemming die
ons werd aangeleerd toen we nog kinderen waren.Toen ik nog klein
was hadden we een kat die niet uitnodigde tot dierenliefde. Maar ik
leerde leerde de liefde tussen mens en dier kennen uit een kinder-
boek geschreven door Jaap ter Haar. Het ging over een jongetje dat
Ernst-Jan, en een eendje dat Snabbeltje heette. De avonturen van dit
onafscheidelijke tweetal werd ook als hoorspel op de radio uitge-
zonden en geen week sloeg ik over. Snabbel was soms ook spoor-
loos, maar huilde Erst-Jan? Ho maar! Als de avontuurlijke Snabbeltje
in de buurt van het Chinese restaurant 'Peking' plotseling was ver-
dwenen, dan schreef Jaap ter Haar ' het huilen stond de dappere
Ernst-Jan nader dan het lachen'. Maar huilen deed hij niet!
Natuurlijk niet, zo'n flinke jongen. En Ernst-Jans moeder 'liet zich
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niet uit het veld slaan'. Ze ging dan 'opgewekt' het restaurant in om te
informeren of het eendje daar soms per ongeluk was binnengelopen.
En dan zat daar die dekselse Snabbeltje daar dooleuk op het aanrecht
in de keuken; vrolijk kwakend tegen de kok die met een blikkerend
mes  op een snijplank in de weer was. De vriendelijke man had zich al
afgevraagd waar het beestje zo plotseling vandaan gekomen was en
was verheugd dat de eigenaar al zo spoedig het wakkere eendje, waar
hij zo'n schik in had, kwamen opeisen. Eind goed al goed natuurlijk.
Maar sinds Flappie, het konijn van Youp van 't Hek de heilige Sebastiaan
van alle konijnen is, heeft ook de vriendelijke wereld van trouwe hok-
kenpissers en al het andere kleinvee alle onschuld verloren.
Ik hoop van harte dat het pamflet resultaat heeft. En om mee te wer-
ken kijk ik meteen speurend om me heen. Buurman Groenejas die vro-
lijk fluitend onder zijn jagershoedje met een kartonnen doos achterop
de fiets over ons pleintje rijdt, is plotseling even verdacht als een
Arabier met baard, kaftan en rugzak. Steken daar nu twee oortjes uit
de doos, of zijn het schorseneren?
Aan de deur van de slager hangt geen pamflet over Grijsoortjes ver-
missing.
"Wat zal het zijn mevrouw?" De behulpzame bediende buigt zich naar
mij toe. "Heeft u Grijsoortje gezien?", vraag ik.Als hij niet begrijpend
kijkt, verduidelijk ik:"Is bij u misschien een konijn komen binnenlopen
met grijze oortjes? Er was in de buurt een hokje leeg vanmorgen". "Al
onze konijnen komen uit China mevrouw", antwoordt de vleesdeskun-
dige neutraal. "Prima, das van ver, die kun je rustig eten" ,grapt een
meneer in een leren jasje.
"Geeft u mij dan maar zo'n Chinees konijn slager", zeg ik, de meneer
negerend.
Terwijl de slager het kale ontzielde lichaampje voor me inpakt zegt de
'grappige ' meneer:"Deze heet geen Grijsoortje.Weet u hoe dit
Chinese konijntje heet?"
Ik doe of ik hem niet hoor.
"Pang Pang", zegt hij hard in mijn oor.
Ik probeer mij ondertussen het recept van konijnebouten in granber-
rysaus te herinneren dat gisteren in de krant stond.

Wina Klets
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Cher Rosée deMiel 
(honingdauw)

In deze horribele tijden, waarin wij chiens d'Alteveer zelfs het slachtof-
fer zijn geworden van digitale "drol-poll's", excusez le mot, moet u zono-
dig uw stand en afkomst verraden aan het rapalje van de brandweer.
Tiens! 'Ma Bouvier' zou u een réprimande moeten geven voor deze
publicitaire nonsens en uw zogenaamde démasqué terzake.
Ik zal het formuleren op zijn BoerenVlaams: "Stel u niet aan"!
Richt uw energie en souplesse op de werkelijk wereldlijke zaken die
onze existence op Craneveer bedreigen: een heus "voix-de-peuple"(een
referendum) op de website van de wijk over onze secundaire behoeften;
en nog erger, de plek waar wij zulks zouden moeten verrichten. Meer
dan dertig humains vinden dat wij onze secundaire behoeften nergens
libre in de wijk kunnen doen. Hier wordt ons de handschoen toegewor-
pen in de vorm van een plastic zak. J'accuse! 
Maar raakt niet vertwijfeld, de handschoen nemen wij op! Op 1 januari
2006 zal onze Peter R. de Vries: moi, Bernard, L. Boxèr bekendmaken, of
hij na 41% van alle getelde hondenblaffen de strijd aanbindt met het
geteisem! En zo ja, dan zal ik, en titre personel, 17 poeperds presente-
ren op de enig juiste plek: het plein Central de Beethoven! 
Chiens d'Alteveer, toont uw strijdbaarheid en laat uw stem klinken op
31 dècembre des nachts om 00.00 uur. Dat is veritablement 'bon ton'! 

Bernard, L. Boxèr
PDCA (Parti des Chiens d'Alteveer)

Naschrift Cher Rosee de Miel ( op 2 januari ontving de redactie de volgende
mededeling ) 
De terreur van vuurwerk-gezinde wijkgenoten heeft een belangeloze
inzet mijnerzijds doorkruist. Vele honden  in Alteveer werden  gecon-
fronteerd met een gedwongen 'ophokplicht', waardoor slechts 30% zijn
sympathie kon laten horen. Ik zie mij nu genoodzaakt pas op de plaats te
maken en de PDCA te ontbinden.
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"Wie ben ik, wie ben ik…?". Ooit
de titel van een succesvol televisie
programma. Zonder nu op dezelf-
de toer verder te gaan wil ik wel
van de gelegenheid gebruik maken
om u voor te stellen aan de nieu-
we 38-jarige penningmeester van
Craneveer.

Sinds enkele weken ben ik nu lid
van het bestuur. En dat terwijl ik
pas enkele jaren woonachtig ben in
de wijk.Vanuit Amsterdam zijn wij,
Monique en ondergetekende,
komen overwaaien. Dit om dichter
bij mijn werk te wonen. Ik ben
namelijk controller bij de Wim
Bosman Groep in 's-Heerenberg.
Om als allochtone Amsterdammer
(ik ben geboren en getogen in
Nijmegen) toch niet helemaal te
worden ondergedompeld in
Achterhoekse sferen viel onze
keuze op Arnhem. Een grote cen-
traal gelegen stad met groenrijke
buurten gelegen in het mooiste
stukje van Nederland.

Inmiddels is ons huis nagenoeg af,
hebben we twee kinderen op de
wereld gezet (Job en Noreen) en is
Vitesse weer financieel levensvat-
baar. Nu ik dit allemaal heb gerea-
liseerd c.q. heb zien gebeuren,
werd het tijd om eens wat energie
in andere activiteiten te gaan ste-

ken. En dat is Craneveer gewor-
den. Een bloeiende recreatieve
buurtvereniging met een lang en
bloemrijk verleden. Een vereniging
waar de discussie over kostendek-
kende contributies de afgelopen
weken intens is gevoerd en waar-
van de uitkomsten voldoende aan-
knopingspunten bieden om in de
nabije toekomst nieuwe activitei-
ten te kunnen gaan organiseren.
Een vereniging die wat wil bieden
aan 'jong' en 'oud'.

Het podium van Craneveer
bevindt zich in een unieke wijk van
Arnhem, een wijk die qua ontwik-
keling niet stil staat. Immers het
jaarlijkse paaseieren zoeken en de
straatspeeldag zijn inmiddels
geworden tot ware begrippen ter-
wijl het sporten aan de Viottastraat
voor velen een heerlijke uitlaatklep
vormt. Natuurlijk zijn er ook ont-
wikkelingen die we liever niet had-
den gezien. Daarbij denk ik aan het
'verfraaien' van de buurt door pro-
jectontwikkelaars en de overscha-
keling op voorgefinancierde win-
kelwagentjes door de Coop. Maar
door de bank genomen is het in
Alteveer / 't Cranevelt heerlijk
leven. Ook al omdat ik erg van fiet-
sen hou. En met de Veluwe als
achtertuin kan je echt spreken van
het ware 'walhalla'. Kortom voor

Joost Froeling
Nieuwe penningmeester stelt zich voor
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Teken- en schilderclub
De teken- en schilderclub kan nog enkele nieuwe leden plaatsen.
De teken- en schilderclub is op woensdagavond van 20.15- 22.15 uur
in de recreatiezaal van Craneveer aan het werk. Meestal zijn er 8 - 10
mensen geconcentreerd aan het werk.Af en toe kijkt men even met
elkaar en praat over elkaars werk. Halverwege de avond wordt er een
kopje thee of koffie gedronken.. Begeleidster  Renneke van der Linden
is dit nieuwe jaar gestopt, vanwege haar aanstaande moederschap.
Henk Wagenaar zal de begeleiding overnemen en als gastdocent zal af
en toe Casper Verbeek optreden. Casper is een jonge veelbelovende
schilder, die een atelier heeft in de voormalige SaksenWeimarkazerne.
Hij werkt  figuratief en legt zich toe op het modelschilderen. Henk
heeft een eigen atelier in het Sonsbeekkwartier en werkt voornamelijk
abstract. Hij heeft veel onderwijservaring. De deelnemers aan de
teken-schilder- club zijn in drie categorieën in te delen. Er zijn mensen
die graag  aan een door de begeleider opgegeven opdracht werken om
hun technisch kunnen te verbeteren. Zij willen echt les. Een andere
groep heeft eigen ideeën en wil daarin een eigen stijl  ontwikkelen. Zij
willen zich vormen, zoals een student beeldende kunsten zich vormt.
En dan zijn er ook enkelen die zonder veel pretenties lekker bezig zijn.
Het resultaat is daarbij secundair.
Voor al deze categorieën is binnen de club ruimte om zich te ontplooi-
en.Voor degenen die begeleid willen werken zal er deze tweede helft
van het jaar worden gewerkt aan het weergeven van het menselijk
lichaam en aan het schilderen van landschappen.We zullen ons daarbij
niet alleen oriënteren op de werkelijkheid , maar ook op de kunst-
historie om te ervaren hoe de werkelijkheid in verschillende stijlen
vorm heeft gekregen op papier en doek. Er is nog plaats voor enkele
nieuwe leden.

mij was het dan ook logisch om
wat nieuws te gaan ondernemen in
de buurt waar de rest van
Nederland jaloers op is.

Awel, u weet weer wat meer. In de
transportwereld van Wim Bosman
luidt het credo "niet lullen, maar

poetsen". Ik hoop u dan ook snel
een keer op een van onze acti-
viteiten te mogen begroeten.

Met vriendelijke groet,

Joost Froeling
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Van de wijkraad
Informatiekast
Aan de oproep aan diverse instanties om de plaatsing van informatie-
kast(en) financieel te steunen is goed gehoor gegeven. Op dit moment
zijn er positieve reacties van het Openluchtmuseum, Burgers'Zoo,
Ziekenhuis Rijnstate, Portaal Woningcorporatie, ING Real Estate en
Delta Ontwikkelingsgroep.
Als het goed is, staat op het 'Beethovenpleintje' inmiddels de informa-
tiekast, raadpleeg deze voor laatste nieuws van wijkraad en Craneveer.

Bestemmingsplan Alteveer /'t Cranevelt
Zoals bekend is dit bestemmingsplan in de gemeenteraad van oktober
vastgesteld. In dit bestemmingsplan is o.a. opgenomen de bouw van de
3e flat aan de Oude Kluizeweg en appartementencomplex aan de
Bernard Zweerslaan.Tegen beide zaken was massaal bezwaar inge-
diend, helaas zonder resultaat.VVD  en D66 samen met fractie Jaspers
hadden m.b.t. Kluizeweg nog moties ingediend, die haalden het echter
niet. Voor de Bernard Zweerslaan trachtte het CDA , Pro-Arnhem en
fractie Jaspers nog de bouwhoogte via een motie te verlagen, echter
ook deze motie haalde het niet. De wijkraad heeft bij de Provincie
bedenkingen ingediend tegen deze onderdelen van het bestemmings-
plan.Wordt vervolgd.

Noodwoningen
Portaal, de eigenaar van de noodwoningen (z.g. Maycretewoningen)
heeft samen met de gemeente verregaande plannen om de noodwo-
ningen te slopen en daar nieuwe woningen te bouwen.
Voor overleg met Portaal en gemeente is er een werkgroep (7 leden)
in het leven geroepen, die voor het eerst op 10 januari bijeen zal
komen.

Verrijzeniskerk
Kerkdiensten
Sinds april 2005 is de kerk onttrokken aan de liturgie, of te wel: er
worden geen kerkdiensten/missen meer gehouden. Een deel van de
parochianen hadden grote behoefte om toch bij elkaar te komen. Ben
van Dalen nam het voortouw en na een aantal "praatavonden" tussen
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parochianen en bestuursleden van de parochie
de Wijngaard is de volgende afspraak gemaakt:
iedere tweede donderdag van de maand wordt
er een viering gehouden om 19:00 uur op het Alteveltje.
Het is prettig te merken, dat iedere maand tussen de 40 en 50 paro-
chianen en wijkgenoten komen om de traditie en elkaar vast te hou-
den.

Herontwikkeling terrein
Hoe gaat het verder met het kerkgebouw en het omliggende terrein?
De optie voor de herontwikkeling van het terrein is verkregen door
de combinatie Klaassen Groep en Kuiper Vastgoed. In juni 2005 zagen
een aantal wijkgenoten de eerste schets.
Op grond daarvan is er namens de Wijkraad een werkgroep gevormd.
Deze heeft wensen en richtlijnen voor de nieuwe bebouwing opge-
steld, na enig overleg met wijkgenoten die dicht bij de kerk wonen.
Kuiper & Klaassen en de gemeente zijn op de hoogte van deze richtlij-
nen.
De plannen bestaan uit een - aaneengesloten - rij van 8 huizen aan de
Sweelincklaan en een appartementencomplex met 20 appartementen
aan de Beethovenlaan. Dit appartementencomplex is in het ontwerp
aangesloten op de bestaande bebouwing aan de Beethovenlaan, aan het
pand van R. Slijkhuis.

De architecten van de firma VDVDV hebben hun plannen enigszins bij-
gesteld na de opmerkingen, die de werkgroep leverde aan de hand van
de richtlijnen. Helaas niet naar tevredenheid van de werkgroep (en
waarschijnlijk ook niet van de omwonenden). Het bijgestelde ontwerp
biedt te weinig doorkijk en oogt daardoor erg massief. De werkgroep
geeft er de voorkeur aan het appartementencomplex niet vast te bou-
wen aan de bestaande bebouwing. De aaneengesloten rij van 8 huizen
aan de Sweelincklaan zou wellicht in kleinere groepen verdeeld moe-
ten worden. Daarnaast zijn de bergingen ver van de appartementen
gepland, terwijl de werkgroep deze, en de parkeerplaatsen, bij voor-
keur onder het gebouw ziet (zoals bij de Bartholdyflat aan de
Mendelssohnlaan of in het plan de Hofpoort nabij Centraal Station).
Een laatste punt van de werkgroep is dat het groene karakter van het
gebied in het huidige plan verloren gaat.
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In januari 2006 wordt het overleg tussen ontwik-
kelaars en werkgroep hervat.Wij hopen, dat het
ontwerp zo bijgesteld wordt, dat de werkgroep
en de meeste wijkbewoners zich hierin kunnen vinden. Sommige
bewoners willen graag dat het gebied een parkje zou worden, maar het
ziet er niet naar uit dat de kerk en de gemeente die optie zullen kie-
zen.
Namens de Werkgroep Verrijzeniskerk, Liesbeth Dessens

Convenant met Rijnstate
Op 7 december jl. is er een convenant tussen Rijnstate, de heer Wessel
Griffioen en omwonenden (Carel Otten namens omwonenden,Wil
Smits met 2 petten, mede namens wijkraad) ondertekend. Gelijktijdig
is de nieuwe milieuvergunning door wethouder de Ronde onderte-
kend.
In het convenant hebben Rijnstate en omwonenden afspraken vastge-
legd over zaken die niet in de milieuvergunning of in het bestemmings-
plan tot uiting komen.. Ook is afgesproken dat Ziekenhuis Rijnstate en
de omwonenden periodiek overleg hebben over de ervaringen met de
afspraken uit het convenant, de hinderbeleving en de afhandeling van
klachten.
Hiermee is een jarenlange strijd ten einde. Omwonenden en
Ziekenhuis Rijnstate zijn blij met de ondertekening van het convenant
en de milieuvergunning.

Op de foto
v.l.n.r.: Carel
Otten,Wil
Smits,Wessel
Griffioen en
'stukje' van
Chris de
Ronde.
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Samenstelling wijkraad
Zowel Ton Jansen als Eric van der Zijden hebben
aangegeven te stoppen met hun wijkraad-aktiviteiten. Dat betekent dat
de wijkraad nog maar uit 3 leden bestaat, n.l. Jan van Leusen, Luit
Rietema (secretaris) en Wil Smits (voorzitter). Daarnaast is de werk-
groep Verkeer 'voorzitterloos'. Kortom, een wel erg smal draagvlak
voor de wijkraadactiviteiten.
Wegens gebrek aan menskracht zullen er geen nieuwe zaken opgepakt
worden.
Met het bestuur van vereniging Craneveer wordt overlegd of er een
verdere bundeling van krachten mogelijk is.
Vraag is natuurlijk: wordt er in de wijk nog  belang gehecht aan
'wijk(raad)activiteiten' of is dit niet meer nodig daar alles prima gere-
geld is?

Nieuwbouw Braamberg

Op maandag 16 januari heeft  De Gelderse Roos Arnhem een informa-
tieavond verzorgd over de geplande nieuwbouw van De Braamberg.
Dit korte bericht is gebaseerd op het korte persbericht van deze
stichting. Een verslag is door de publicatiedatum van Craneveer helaas
niet mogelijk.

Uit het persbericht:
"De Gelderse Roos Arnhem, een voorziening voor geestelijke gezond-
heidszorg, is nu verspreid over gebouwen in Arnhem en Wolfheze. De
nieuwbouw is gestart en naar verwachting in de tweede helft 2007
gereed. In dit eigentijds ontworpen gebouw verleent de Gelderse Roos
Arnhem straks hulp aan cliënten (volwassenen en ouderen) met psy-
chische problemen.
De start van de nieuwbouw is de afgelopen jaren door verschillende
oorzaken vertraagd, maar is nu echt begonnen."

Tijdens de informatieavond is o.a. gesproken door mevrouw P.M.
Venderink, directeur Bedrijfsvoering van de Gelderse Roos Arnhem en
de heer A. Pols, projectleider bouw.
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Nieuwe contributieprijzen:

Locatie:Viottastraat: ingang Schoolplein dependance Pieter
Breughelschool. De recreatiezaal is telefonisch bereikbaar: 4 425 014
Inlichtingen: Jop Burlage tel. 4 451 582

Dag Hoe laat? Wat? Waar?
MAANDAG 10.00-11.00 Yoga Alteveltje

14.00-16.30 Ouderensoos Recreatiezaal
15.30-16.30 Tái Chi 55+ Gymzaal boven
19.00-22.00 Biljarten Recreatiezaal
19.00-20.00 Damesgym Gymzaal beneden
20.00-22.00 Volleybal Gymzaal beneden
20.00-22.00 Badminton Gymzaal boven

DINSDAG 14.00-15.30 Volksdansen 55+ Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden
20:00 - 22:00 Zingen Recreatiezaal

WOENSDAG 15.45-16.30 Kleutergym 1 Gymzaal boven
16:30-17.15 Kleutergym 2 Gymzaal boven
17.15-18.00 Meisjesgym Gymzaal boven
19.00-20.00 ismakogie Recreatiezaal
19.00-20-00 Aerobics Gymzaal boven
20.15-22.15 Schilderclub Recreatiezaal
20.00-21.00 BBB-groep Gymzaal boven
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

DONDERDAG13.15-14.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
14.15-15.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
19.30-22.30 Bridge Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal boven
20.30-22.00 Volleybal Gymzaal beneden

VRIJDAG 13.30-16.30 Bridge Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

ZATERDAG 10.30-12.00 Recr.sport heren Gymzaal beneden
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Recreatievereniging Craneveer
Badminton (ma, di)  € 86,-
Badminton (wo,do,vr)  € 74,-
Volleybal € 103,-
Damesgym € 55,-
Aerobic / BBB € 85,-

Recreatiesport heren € 80,-
Kleutergym € 70,-
Bridgen € 35,-
Biljarten € 65,-
Yoga € 122,50
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Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.

of per e-mail: redactie@craneveer.nl

Redactie Craneveer
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24
Ton Jansen Wijkraad

Sweelincklaan 34
Cleo van der Stap Bezorging

Sweelincklaan 8
Henk Wagenaar Coordinatie

Cattepoelseweg 201
Ysbrand Graafsma Layout

Sweelincklaan 16

Bestuur Craneveer
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3 510 051
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4 451 582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4 456 712
Annemarie van der Flier

tel 4 453 596
Joost Froelink Penningmeester

tel 4 453 675
Hermien van der Burgt Comm.

Cattepoelseweg 214tel 4 453 628
Maurice Lankheet Voorzitter

Cattepoelseweg 254tel 3 510 245

Wijkraad Alteveer / ‘t
Cranevelt
Wil Smits Voorzitter

tel 4421258
Luit Rietema Secretariaat

Schubertlaan 5 6815HH Arnhem
Ton Jansen Website/Craneveer

tel 4452313
Erik van der Zijden Penningm.
Jan van Leusen Algemeen advies
Els Peters Werkgroep verkeer

Postbanknr. 552.96.01 t.n.v.
Wijkraad Alteveer/'t Cranevelt,
Arnhem

Donatie Craneveer per seizoen:
€ 5,- p. p. / € 10,- per gezin

Giro 3794217 t.n.v. Penningmeester Craneveer

WIL JE JE ACTIEF INZET-
TEN VOOR DE WIJK?

Craneveer zoekt nieuwe
bestuursleden voor het
Craneveer-bestuur en

schrijvende redactieleden
voor het wijkblad.

MELD JE AAN!


